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ĀRKĀRTAS SĒDES  PROTOKOLS 

Attālināta sanāksme 

 
09.02.2021.          Nr.4 

 

Sēde sasaukta un atklāta plkst. 10:00 

 

Vadītāja - Viktorija Baire 

Protokolētāja - Aija Videniece 

Sēdē piedalās:  

Dalībnieki ar balsstiesībām - Andis Adats, Andris Ceļmalnieks, Andis Damlics, Agnese 

Geduševa, Juris Jerums, Neils Kalniņš, Arnolds Keisters, Dzintra Medne, Voldemārs Pozņaks, 

Indra Priede, Anastasija Prokopenko, Valts Variks, Aigars Vītols, Juris Žilko 

Pašvaldības darbinieki – Viktorija Belova, Kristīne danovska, Mārtiņš Egle, Jolanta Jansone, 

Vera Kļaviņa, Juris Križanovskis, Edgars Melnieks, Līga Mizovska, Anda Pūriņa, Linda Zaķe, 

Aivita Zavadska, Jānis Zvaigzne 

PA ,,Ķekavas novada sporta aģentūra” pārstāvis Reinis Zobens 

PI ,,Sociālais dienests” vadītāja Agnese Mence-Katkeviča 

Reģionālās pašvaldības policijas priekšnieks Māris Bomiņš   

 

Sēdē nepiedalās:  

Dalībnieks ar balsstiesībām - Olafs Klūdziņš, Gatis Līcis   

 

Darba kārtība 

1. Par Ķekavas novada pašvaldības 2021.gada budžeta apstiprināšanu (konsolidētais);  

2. Par grozījumiem nolikumā ,,Ķekavas novada izglītības iestāžu darbinieku atlīdzības 

nolikums” (02.2021.g. grozījumi);  

3. Par aizņēmuma ņemšanu projekta ,,Infrastruktūras izbūve uzņēmējdarbības atbalstam  

Baložos, Ķekavas novadā” realizācijai.  

 

 

Sēdes norise tiek fiksēta audio un video ierakstā. 

 

Viktorija Baire atklāj sēdi. 

 

 

1. Par Ķekavas novada pašvaldības 2021.gada budžeta apstiprināšanu (konsolidētais) 

Par jautājumu ziņo Anda Pūriņa, Viktorija Baire. 

 

Jautājumu sadaļa - Juris Žilko, Viktorija Baire, Jolanta Jansone, Valts Variks, Aivita Zavadska, 

Aigars Vītols, Agnese Geduševa, Anda Pūriņa, Edgars Melnieks, Linda Zaķe, Viktorija Belova, 

Andis Damlics. 

Plkst.12:05 tiek izsludināta 10 minūšu pauze  

Plkst.12:19 atsākas sēde  

mailto:novads@kekava.lv
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Turpinās jautājumu sadaļa - Juris Žilko, Linda Zaķe, Arnolds Keisters, Jolanta Jansone, 

Andris Ceļmalnieks, Anda Pūriņa, Agnese Geduševa, Aivita Zavadska, Andis Damlics, 

Edgars Melnieks, Andis Adats, Reinis Zobens.  

Plkst.13:25 tiek izsludināts pārtraukums līdz 14:15  

Plkst.14:20 atsākas sēde  

Turpinās jautājumu sadaļa - Juris Žilko, Anda Pūriņa, Agnese Geduševa, Linda Zaķe, Viktorija 

Baire, Edgars Melnieks, Valts Variks, Andis Damlics, Jolanta Jansone, Andris Ceļmalnieks. 

 

 

Debašu sadaļa - Agnese Geduševa, Andis Damlics, Juris Zilko, Arnolds Keisters, Voldemārs 

Pozņaks, Andis Adats, Valts Variks, Viktorija Baire. 

 

Žilko paziņo, ka atsauc savu pirmo priekšlikumu. 

 

Priekšlikumi bez balsojuma: 

 

Juris Žilko - Pirms jautājuma izskatīšanas pievienot 8.februārā sēdē deputātu pieprasīto 

izvērsto informāciju par izdevumu pozīcijām. 

 

Sēdes vadītājs lūdz uzsākt balsošanas procedūru. 

 

Priekšlikums ar balsojumu: 

Iesniedzis: Valts Variks 

Sadaļā ,,Izglītības ēkas” pozīcijā ,,Pļavniekkalna skolas moduļu piebūve” paredzēt 

,,Pļavniekkalna skolas piebūve”. 

Atklāti balsojot  ar 7 balsīm ,,Par”- (Andis Adats, Andris Ceļmalnieks, Andis Damlics, 

Juris Jerums, Voldemārs Pozņaks, Valts Variks, Juris Žilko), ,,Pret” – 4 (Viktorija Baire, 

Arnolds Keisters, Dzintra Medne, Indra Priede), ,,Atturas” – 2 (Agnese Geduševa, Anastasija 

Prokopenko), ,,Nepiedalās” – 1(Aigars Vītols),   

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikums NAV atbalstīts. 

  

  

Priekšlikums ar balsojumu: 

Iesniedzis: Agnese Geduševa 

2021.gada budžetā paredzēt 17 500 € bērna piedzimšanas pabalsta paaugstināšanai līdz 300 € ( 

~ 350 bērniem + 50 €), līdzekļus paredzot no Terit.apsaimn.- svētku dekoru iegādei 

paredzētajiem līdzekļiem. 

Atklāti balsojot  ar 3 balsīm ,,Par”- (Andis Damlics, Agnese Geduševa, Juris Žilko), 

,,Pret” – 4 (Viktorija Baire, Andris Ceļmalnieks, Dzintra Medne, Indra Priede), ,,Atturas” – 

nav, ,,Nepiedalās” – 7 (Andis Adats, Juris Jerums, Arnolds Keisters, Voldemārs Pozņaks, 

Anastasija Prokopenko, Valts Variks, Aigars Vītols),   

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikums NAV atbalstīts. 

  

  

Priekšlikums ar balsojumu: 

Iesniedzis: Agnese Geduševa 

2021.gada budžetā paredzēt 10 000 € krīzes pabalsta paaugstināšanai līdz 100 € (~125 

personām + 20 €/mēn. līdz 1 kalend.mēnesim pēc ārkārtas situācijas beigām - līdz 2021. gada 

31.maijam), līdz.paredzot no terit.apsaimn. - svētku dekori (k2312). 
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Atklāti balsojot  ar 4 balsīm ,,Par”- (Andis Damlics, Agnese Geduševa, Valts Variks, Juris 

Žilko), ,,Pret” – 4 (Viktorija Baire, Andris Ceļmalnieks, Dzintra Medne, Indra Priede), 

,,Atturas” – nav, ,,Nepiedalās” – 6 (Andis Adats, Juris Jerums, Arnolds Keisters, Voldemārs 

Pozņaks, Anastasija Prokopenko, Aigars Vītols), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikums NAV atbalstīts. 

   

 

Priekšlikums ar balsojumu: 

Iesniedzis: Agnese Geduševa 

2021.g.budžetā paredzēt 47 700€ vienr.atbalsta piemaksām vispārējās izglītības iestāžu un 

profesionālās ievirzes izglītības iestāžu pedagogiem (150 €/ped. Kopā 318 pedagogiem) 

līdzekļus paredzot no terit.apsaimn. - svētku dekori (k2312). 

Atklāti balsojot  ar 3 balsīm ,,Par”- (Andis Damlics, Agnese Geduševa, Juris Žilko), 

,,Pret” – 4 (Viktorija Baire, Andris Ceļmalnieks, Dzintra Medne, Indra Priede), ,,Atturas” – 

nav, ,,Nepiedalās” – 7 (Andis Adats, Juris Jerums, Arnolds Keisters, Voldemārs Pozņaks,  

Anastasija Prokopenko, Valts Variks, Aigars Vītols), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikums NAV atbalstīts. 

   

 

Priekšlikums ar balsojumu: 

Iesniedzis: Agnese Geduševa 

2021.gada budžetā paredzēt 74 000 € kompensācijas par bērnu uzraudzības pakalpojumu 

paaugstināšanai līdz 200.00 €/mēn. sākot no 2021.gada 1.marta, līdzekļus paredzot no Īp.Pārv. 

budžeta optimizācijas (k2244,2239) un Terit.ap.budžeta-svētku dekori. 

Atklāti balsojot  ar 2 balsīm ,,Par” - (Agnese Geduševa, Juris Žilko), ,,Pret” – 3 (Andris 

Ceļmalnieks, Dzintra Medne, Indra Priede), ,,Atturas” – nav, ,,Nepiedalās” – 9 (Andis Adats, 

Viktorija Baire, Andis Damlics, Juris Jerums, Arnolds Keisters, Voldemārs Pozņaks, Anastasija 

Prokopenko, Valts Variks, Aigars Vītols), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikums NAV atbalstīts. 

   

 

Priekšlikums ar balsojumu: 

Iesniedzis: Agnese Geduševa 

2021.g.budžetā paredzēt 50 000 € attālinātā darba izdevumu kompensēšanai Ķekavas novada 

pašvaldības vispārējās un profesionālās ievirzes izglītības iestāžu pedagogiem, līdzekļus 

paredzot no terit.apsaimn. - svētku dekori (k2312). 

Atklāti balsojot  ar 3 balsīm ,,Par”- (Andis Damlics, Agnese Geduševa, Juris Žilko), 

,,Pret” – 5 (Viktorija Baire, Andris Ceļmalnieks, Neils Kalniņš, Dzintra Medne, Indra Priede), 

,,Atturas” – nav, ,,Nepiedalās” – 7 (Andis Adats, Juris Jerums, Arnolds Keisters, Voldemārs 

Pozņaks, Anastasija Prokopenko, Valts Variks, Aigars Vītols),   

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikums NAV atbalstīts. 

   

 

Priekšlikums ar balsojumu: 

Iesniedzis: Agnese Geduševa 

2021.g.budžetā paredzēt 69 300€ vienr.atb. kompansācijām vispārējās izglītības iestāžu, 

profesionālās ievirzes un PI iestāžu pedagogiem(150 €/ped.) Kopā 462 pedagogiem) līdzekļus 

paredzot no Terit.apsaimn k-2312,Attīst.pārv.k-2232 un Izgl.ēkas k-5240 

Atklāti balsojot  ar 3 balsīm ,,Par”- (Andis Damlics, Agnese Geduševa, Juris Žilko), 

,,Pret” – 3 (Andris Ceļmalnieks, Dzintra Medne, Indra Priede), ,,Atturas” – nav, 
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,,Nepiedalās” – 8 (Andis Adats, Viktorija Baire, Juris Jerums, Arnolds Keisters, Voldemārs 

Pozņaks, Anastasija Prokopenko, Valts Variks, Aigars Vītols),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikums NAV atbalstīts. 

   

 

Priekšlikums ar balsojumu: 

Iesniedzis: Juris Žilko 

JŽ_2021-07 Mellupu med.punkta izveidei paredzēt 10 000,- EUR finansējumu ņemot no 

teritoriju apsaimniekošanas līdzekļiem. 

Atklāti balsojot  ar 4 balsīm ,,Par”- (Andis Damlics, Agnese Geduševa, Valts Variks, Juris 

Žilko), ,,Pret” – 4 (Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dzintra Medne, Aigars Vītols), 

,,Atturas” – nav, ,,Nepiedalās” - 6 (Andis Adats, Viktorija Baire, Juris Jerums, Voldemārs 

Pozņaks, Indra Priede, Anastasija Prokopenko),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikums NAV atbalstīts. 

   

 

Priekšlikums ar balsojumu: 

Iesniedzis: Agnese Geduševa 

Veikt labojumus PASKAIDROJUMA RAKSTĀ PIE ĶEKAVAS NOVADA PAŠVALDĪBAS 

2021. GADA BUDŽETA - 1.lpp.3.rindk.3.rindā papildinot to ar vārdu “ar” ([..] skaits pieaugs 

saistībā ar 2021. gada 1. jūlijā [..]). 

Atklāti balsojot  ar 4 balsīm ,,Par”- (Andis Damlics, Agnese Geduševa, Neils Kalniņš, 

Juris Žilko), ,,Pret” – nav, ,,Atturas” – 3 (Andris Ceļmalnieks, Valts Variks, Aigars Vītols), 

,,Nepiedalās” – 8 (Andis Adats, Viktorija Baire, Juris Jerums, Arnolds Keisters, Dzintra 

Medne, Voldemārs Pozņaks, Indra Priede, Anastasija Prokopenko),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikums NAV atbalstīts. 

   

 

Priekšlikums ar balsojumu: 

Iesniedzis: Agnese Geduševa 

Veikt labojumus PASKAIDROJUMA RAKSTĀ PIE ĶEKAVAS NOVADA PAŠVALDĪBAS 

2021. GADA BUDŽETA 2.lpp.2.rindk.2.rindā nomainot vārdu “kam” ar “no kā” ([..] no kā 

likumsakarīgi izriet [..]). 

Atklāti balsojot  ar 4 balsīm ,,Par”- (Andis Damlics, Agnese Geduševa, Neils Kalniņš, 

Juris Žilko), ,,Pret” – nav, ,,Atturas” – 3 (Andris Ceļmalnieks, Valts Variks, Aigars Vītols), 

,,Nepiedalās” – 8 (Andis Adats, Viktorija Baire, Juris Jerums, Arnolds Keisters, Dzintra 

Medne, Voldemārs Pozņaks, Indra Priede, Anastasija Prokopenko),   

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikums NAV atbalstīts. 

   

 

Priekšlikums ar balsojumu: 

Iesniedzis: Agnese Geduševa 

Veikt labojumus PASKAIDROJUMA RAKSTĀ PIE ĶEKAVAS NOVADA PAŠVALDĪBAS 

2021. GADA BUDŽETA 4.lpp.1.rindk.5.rindā dzēst teikuma noslēguma daļu aiz vārda 

“platības”. ([..]lai novada bērni varētu apmeklēt un mācīties Ķekavas novadā.) 

Atklāti balsojot  ar 4 balsīm ,,Par”- (Andis Damlics, Agnese Geduševa, Neils Kalniņš, 

Juris Žilko), ,,Pret” – 1 (Viktorija Baire), ,,Atturas” – 3 (Andris Ceļmalnieks, Valts Variks, 

Aigars Vītols), ,,Nepiedalās” – 7 (Andis Adats, Juris Jerums, Arnolds Keisters, Dzintra Medne, 

Voldemārs Pozņaks, Indra Priede, Anastasija Prokopenko), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikums NAV atbalstīts. 
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Priekšlikums ar balsojumu: 

Iesniedzis: Agnese Geduševa 

Veikt labojumus PASKAIDROJUMA RAKSTĀ PIE ĶEKAVAS NOVADA PAŠVALDĪBAS 

2021. GADA BUDŽETA 4.lpp.sadaļā IZGLĪTĪBA pēdējā rindkopā dzēst 3 teikumu. (tā ir 

varbūtība, nevis ar domes lēmumu apstiprināts projekts-izgl.attīst.plāns) 

Atklāti balsojot  ar 4 balsīm ,,Par”- (Andis Damlics, Agnese Geduševa, Neils Kalniņš, 

Juris Žilko), ,,Pret” – 1 (Viktorija Baire), ,,Atturas” – 1 (Andris Ceļmalnieks), ,,Nepiedalās” 

– 8 (Andis Adats, Juris Jerums, Arnolds Keisters, Dzintra Medne, Voldemārs Pozņaks, Indra 

Priede, Anastasija Prokopenko, Aigars Vītols),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikums NAV atbalstīts. 

   

 

Priekšlikums ar balsojumu: 

Iesniedzis: Agnese Geduševa 

Veikt labojumus PASKAIDROJUMA RAKSTĀ PIE ĶEKAVAS NOVADA PAŠVALDĪBAS 

2021. GADA BUDŽETA 5.lpp.sadaļā VIDES LABIEKĀRTOŠANA1.rindkopā 

“modernizēšanas un jaunu izveides” aizstāt ar “izveides un modernizēšanas”. 

Atklāti balsojot  ar 4 balsīm ,,Par”- (Andis Damlics, Agnese Geduševa, Neils Kalniņš, 

Juris Žilko), ,,Pret” – nav, ,,Atturas” – 3 (Andris Ceļmalnieks, Valts Variks, Aigars Vītols), 

,,Nepiedalās” – 8 (Andis Adats, Viktorija Baire, Juris Jerums, Arnolds Keisters, Dzintra 

Medne, Voldemārs Pozņaks, Indra Priede, Anastasija Prokopenko),      

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikums NAV atbalstīts. 

   

 

Priekšlikums ar balsojumu: 

Iesniedzis: Agnese Geduševa 

Veikt labojumus PASKAIDROJUMA RAKSTĀ PIE ĶEKAVAS NOVADA PAŠVALDĪBAS 

2021. GADA BUDŽETA 5.lpp.sadaļā VIDES LABIEKĀRTOŠANA 2.rindkopā dzēst pēdējo 

teikumu (Tā ir iecere, varbūtība. 2021.g.budžetā nav paredzēti līdzekļi šim mērķim). 

Atklāti balsojot  ar 4 balsīm ,,Par”- (Andis Damlics, Agnese Geduševa, Neils Kalniņš, 

Juris Žilko), ,,Pret” – 2 (Viktorija Baire, Aigars Vītols), ,,Atturas” – 2 (Andris Ceļmalnieks, 

Valts Variks), ,,Nepiedalās” – 7(Andis Adats, Juris Jerums, Arnolds Keisters, Dzintra Medne, 

Voldemārs Pozņaks, Indra Priede, Anastasija Prokopenko),   

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikums NAV atbalstīts. 

   

 

Priekšlikums ar balsojumu: 

Iesniedzis: Agnese Geduševa 

Veikt labojumus PASKAIDROJUMA RAKSTĀ PIE ĶEKAVAS NOVADA PAŠVALDĪBAS 

2021. GADA BUDŽETA 11.lpp.sadaļu ZIEDOJUMI papildināt ar šīs summa atšifrējumu – 

konkrēti mērķi un novirzītās summas katram no tiem. 

Atklāti balsojot  ar 4 balsīm ,,Par”- (Andis Damlics, Agnese Geduševa, Neils Kalniņš, 

Juris Žilko), ,,Pret” – nav, ,,Atturas” – 3 (Andris Ceļmalnieks, Valts Variks, Aigars Vītols), 

,,Nepiedalās” – 8 (Andis Adats, Viktorija Baire, Juris Jerums, Arnolds Keisters, Dzintra 

Medne, Voldemārs Pozņaks, Indra Priede, Anastasija Prokopenko),   

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikums NAV atbalstīts. 
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Priekšlikums ar balsojumu: 

Iesniedzis: Juris Žilko 

JŽ_2021-08 Sporta aģentūras budžetā paredzēt 5000,- EUR pilsētas slēpošanas apļa (2km) 

trases uzlabošanai (darbus veicot 2021. gada pavasarī), līdzekļus ņemot no koda 3263. 

Atklāti balsojot  ar 4 balsīm ,,Par”- (Andis Damlics, Agnese Geduševa, Neils Kalniņš, 

Juris Žilko), ,,Pret” – 4 (Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dzintra Medne, Indra Priede), 

,,Atturas” – nav, ,,Nepiedalās” – 7 (Andis Adats, Viktorija Baire, Juris Jerums, Voldemārs 

Pozņaks, Anastasija Prokopenko, Valts Variks, Aigars Vītols),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikums NAV atbalstīts. 

 

Žilko pēc 16 priekšlikuma par balsojumu – Balsoju ,,Par”, jo šis priekšlikums nepaģēr papildus 

budžeta līdzekļus, bet nozīmē tikai paģēr tikai viņu samainīšanu vai precizēšanu starp kodiem 

vienas iestādes ietvaros. Pie kam kā mērķis ir ļoti līdzīgs tikai mainās, varbūt, izpausme. Tāpēc 

balsoju ,,Par”. 

   

 

Priekšlikums ar balsojumu: 

Iesniedzis: Agnese Geduševa 

2021.gada budžetā paredzēt 35 000 € krīzes pabalsta paaugstināšanai līdz 150 € (~125 

personām + 70 €/mēn. līdz 1 kalend.mēnesim pēc ārkārtas situācijas beigām - līdz 2021. gada 

31.maijam), līdz.paredzot no terit.apsaimn. - svētku dekori (k2312). 

Atklāti balsojot  ar 4 balsīm ,,Par”- (Andis Damlics, Agnese Geduševa, Neils Kalniņš, 

Juris Žilko), ,,Pret” – 3 (Viktorija Baire, Andris Ceļmalnieks, Dzintra Medne), ,,Atturas” – 

nav, ,,Nepiedalās” – 8 (Andis Adats, Juris Jerums, Arnolds Keisters, Voldemārs Pozņaks, Indra 

Priede,  Anastasija Prokopenko, Valts Variks, Aigars Vītols),   

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikums NAV atbalstīts. 

   

 

Priekšlikums ar balsojumu: 

Iesniedzis: Juris Žilko 

JŽ_2021-09 Paredzēt 15 000 EUR Jauniešu Iniciatīvu centra un senioru saieta vietas 

iekārtošanai Titurgā vai Baložos, līdzekļus ņemot no līdzekļiem nekustamā īpašuma 

uzturēšanai un remontiem. 

Atklāti balsojot  ar 5 balsīm ,,Par”- (Andis Damlics, Agnese Geduševa, Neils Kalniņš, 

Valts Variks, Juris Žilko), ,,Pret” – 3 (Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dzintra Medne), 

,,Atturas” – nav, ,,Nepiedalās” – 7 (Andis Adats, Viktorija Baire, Juris Jerums, Voldemārs 

Pozņaks, Indra Priede, Anastasija Prokopenko, Aigars Vītols), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikums NAV atbalstīts. 

   

 

Priekšlikums ar balsojumu: 

Iesniedzis: Juris Žilko 

JŽ_2021-10 Paredzēt 15 000,- EUR Baložu vsk. peldbaseina FEP iztrādei, līdzekļus ņemot no 

koda (2244) Nekustamā īpašuma uzturēšana. 

Atklāti balsojot  ar 4 balsīm ,,Par”- (Andis Damlics, Agnese Geduševa, Neils Kalniņš, 

Juris Žilko), ,,Pret” – 5 (Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dzintra Medne, Indra Priede, 

Aigars Vītols), ,,Atturas” – nav, ,,Nepiedalās” – 6 (Andis Adats, Vikorija Baire, Juris Jerums, 

Voldemārs Pozņaks, Anastasija Prokopenko, Valts Variks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikums NAV atbalstīts. 
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Priekšlikums ar balsojumu: 

Iesniedzis: Juris Žilko 

JŽ_2021-11 Paredzēt 6000,- EUR sporta laukuma izveidei Mellupos, līdzekļus ņemot no 

atalgojuma deputātiem. 

Atklāti balsojot  ar 4 balsīm ,,Par”- (Andis Damlics, Agnese Geduševa, Neils Kalniņš, 

Juris Žilko), ,,Pret” – 1 (Arnolds Keisters), ,,Atturas” – nav, ,,Nepiedalās” – 8 (Andis Adats, 

Viktorija Baire, Juris Jerums, Dzintra Medne, Indra Priede, Anastasija Prokopenko, Valts 

Variks, Aigars Vītols),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikums NAV atbalstīts. 

   

 

Priekšlikums ar balsojumu: 

Iesniedzis: Juris Žilko 

JŽ_2021-12 paredzēt papildus 10 000,- EUR NVO konkursam, paplašinot projekta tēmu ar 

sporta pasākumu organizēšanu, līdzekļus ņemot no SA budžeta koda 3263. 

Atklāti balsojot  ar 4 balsīm ,,Par”- (Andis Damlics, Agnese Geduševa, Neils Kalniņš, 

Juris Žilko), ,,Pret” – 4 (Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dzintra Medne, Indra Priede), 

,,Atturas” – nav, ,,Nepiedalās” – 7 (Andis Adats, Viktorija Baire, Juris Jerums, Voldemārs 

Pozņaks, Anastasija Prokopenko, Valts Variks, Aigars Vītols),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikums NAV atbalstīts. 

   

 

Priekšlikums ar balsojumu: 

Iesniedzis: Juris Žilko 

JŽ_2021-13 Paredzēt papildus 6000,- EUR amatierkultūras iesniegumu finansēšanai, līdzekļus 

ņemot no atalgojuma deputātiem. 

Atklāti balsojot  ar 4 balsīm ,,Par”- (Andis Damlics, Agnese Geduševa, Neils Kalniņš, 

Juris Žilko), ,,Pret” – 2 (Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters), ,,Atturas” – nav, 

,,Nepiedalās” – 9 (Andis Adats, Viktorija Baire, Juris Jerums, Dzintra Medne, Voldemārs 

Pozņaks, Indra Priede, Anastasija Prokopenko, Valts Variks, Aigars Vītols),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikums NAV atbalstīts. 

   

 

Priekšlikums ar balsojumu: 

Iesniedzis: Juris Žilko 

JŽ_2021-14 Dekoratīvai ,,Eglei” paredzētos ~12000,- EUR novirzīt NVO konkursam 

paplašinot tēmu - iedzīvotāju un biedrību veidoti vides objekti vietējo apkaimju, ciemu, pilsētu 

sibmolu (piemēram, Sams, Varde, utml.) veidolā. 

Atklāti balsojot  ar 5 balsīm ,,Par”- (Andis Damlics, Agnese Geduševa, Neils Kalniņš, 

Valts Variks, Juris Žilko), ,,Pret” – 3 (Andris Ceļmalnieks, Dzintra Medne, Indra Priede), 

,,Atturas” – nav, ,,Nepiedalās” – 7 (Andis Adats, Viktorija Baire, Juris Jerums, Arnolds 

Keisters, Voldemārs Pozņaks, Anastasija Prokopenko, Aigars Vītols),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikums NAV atbalstīts. 

   

 

Priekšlikums ar balsojumu: 

Iesniedzis: Juris Žilko 

JŽ_2021-15 paredzēt 20 000,- EUR finansējumu pašvaldība pludmales izveidei Ķļavu ielas 

galā (Ķekavā) uz pašvaldības zemes, finansējumu paredzot no koda 2244 (kapi). 
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Atklāti balsojot  ar 4 balsīm ,,Par”- (Andis Damlics, Agnese Geduševa, Neils Kalniņš, 

Juris Žilko), ,,Pret” – 4 (Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dzintra Medne, Indra Priede), 

,,Atturas” – nav, ,,Nepiedalās” – 7 (Andis Adats, Viktorija Baire, Juris Jerums, Voldemārs 

Pozņaks, Anastasija Prokopenko, Valts Variks, Aigars Vītols),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikums NAV atbalstīts. 

 

Pozņaks paziņo ka balso - ,,Nepiedalos”.   

Adats – Par priekšlikumiem gandrīz visos nepiedalījos, jo nevarēja no šiem priekšlikumiem 

izprast pašu būtību – no kurienes ņemt un uz kurieni likt. Jo, ja mēs skatamies no priekšlikumu 

secības un kārtības, ja es būtu nolēmis, ka šos priekšlikumus vajag atbalstīt, tad mēs laikam 

būtu paņēmuši, es tā neesmu rēķinājis, bet man tā pēc sajūtām, 300 tūkstošus no rotājumiem 

un tad vēl mēs būtu budžetu pagrozījuši ar nepamatotiem ciparu samazinājumiem, kuru 

rezultātā vai nu būtu jāatgriežas pie budžeta pilnveidošanas vai arī pie kādu sešu vai septiņu 

saistošo noteikumu grozīšanas. Līdz ar to neredzēju ne jēgu, ne lietderību, tai pašā skaitā arī 

apr to, ka paskaidrojuma rakstu grozīt negrozot budžetu pēc būtības. Nesapratu kāpēc man tas 

būtu jādara. Paldies.  

Geduševa – Es balsoju priekšlikumos ,,Par”, jo kā mums vienmēr kolēģi zinoši ir teikuši, ka 

viņi ir jāskata kontekstā ar budžetu, tad nu mēs kontekstā ar budžetu arī piedāvājām 

priekšlikumus. Īpaši neizlēmīgajiem un nesaprotošajiem bija iespēja izvēlēties. Tas ir viens. 

Tātad es atbalstīju šos priekšlikumus, savukārt ja mēs runājam par to kāpēc ,,uzkārās” 

NAMEJS, tad ziniet ir tāds teiciens – Viss nāk atpakaļ. Un ja es iedevu iespēju par sevi 

paņirgāties iesniedzot priekšlikumus par redakcionāliem labojumiem, uz kuriem jūs vēl pie tam 

nobalsojāt ,,Pret”, tas nozīmē to, ka nu sūtiet, draugi, uz ministriju savu ne visai labas atzīmes 

pelnījušo rakstu darbu. Nu vispār cirks, jūs par mani pasmējāties, kaut man tas nebija jādara. 

[..] Es to izdarīju, jūs nobalsojāt ,,pret”, tā ka jūs nevarat to arī tagad labot. Uzkārās NAMEJS, 

nu burvīgi, viss dzīvē notiek cikliski. Bet nu kā ir, tā ir. 

Žilko – Visos priekšlikumos balsoju ,,Par”, jo visi šķita pieņemami un es gan būtu skaitījis 

līdzi un nekādā gadījumā nebūtu pieļāvis kaut kādu kumulatīvu līdzekļu paģērējumu, ja 

pēkšņi kāds, piemēram, Geduševas kundzes priekšlikums būtu atbalstīts, tad nākamais 

sekojošais priekšlikums noteikti nebūtu atbalstīts, ja vien tas paģērētu jau iepriekš paģērētu 

līdzekļu paģērējumu. Tāpē es neredzu problēmu kur tur varēja rasties 300 tūkstoši, bet man 

vairāk ir jautājums vai šajā brīdī mēs esam budžetu pieņēmuši, jeb nē vēl? 

Baire – Vēl būs balsojums par kopējo lēmumu. 

  

Par lēmuma projektu ,,Par Ķekavas novada pašvaldības saistošo noteikumu Nr.3/2021 ,,Par 

Ķekavas novada pašvaldības 2021.gada budžetu” apstiprināšanu”. 

Atklāti balsojot  

ar 12 balsīm ,,Par”- (Andis Adats, Viktorija Baire, Andris Ceļmalnieks, Juris Jerums, Arnolds 

Keisters, Dzintra Medne, Voldemārs Pozņaks, Indra Priede, Anastasija Prokopenko, Valts 

Variks, Aigars Vītols, Juris Žilko), ,,Pret” – 3 (Andis Damlics, Agnese Geduševa, Neils 

Kalniņš), ,,Atturas” – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ:  

Apstiprināt Ķekavas novada pašvaldības saistošos noteikumus Nr.3/2021 ,,Par Ķekavas novada 

pašvaldības 2021.gada budžetu”. 

 

Geduševa – Par balsojumu. Es balsoju ,,Pret”, jo es neuzskatu ka šajā budžetā viss ir patiesi 

sabalansēts atbilstoši apstākļiem. Es atbalstu daļu no attīstības projektiem - bērnudārzu 

Titurgā, tāpat arī izglītības iestāžu paplašināšanu, infrastruktūras attīstību, pedagogu 

atalgojuma paaugstinājumu, bērnu uzraudzības pakalpojuma atbalsta paaugstinājumu, 
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daudzas citas labas lietas, kas ir šajā budžeta projektā, bet es tiešām neredzu samērīgumu 50 

tūkstošu eiro novirzīt dekoriem krīzes laikā un to 12 tūkstošu egli, nu, mīļie, tas ir vāks, kronis 

visam, punkts uz i. Tādas nianses, manuprāt, pilnībā nav atbalstošas šiem apstākļiem, un es 

tiešām uzskatu ka šādi līdzekļi būtu jānovirza citiem mērķiem. Savukārt tie attīstības projekti, 

kuros man bija pretējs viedoklis šodien, ja tie būtu kārtīgi izdiskutēti, tad, varbūt, man nebūtu 

tāds viedoklis šodien. Bet tā kā viss noteik slepenībā, tad es nevaru pateikt ka es atbalstu tieši 

šādu redakciju. Diemžēl. Paldies.  

Žilko – Jā. Es balsoju ,,Par” šo budzētu, jo tas paredz virkni labas un iedzīvotājiem svarīgas 

lietas, bet vienlaikus ir zināms rūgtums ka priekšlikumi, kuri nebija faktiski jaunus resursus, 

jaunus budzēta līdzekļus prasoši, kas prasīja tikai samainīt kodus vietām, pamainīt kārtību, pie  

kam mērķis būtu ļoti līdzīgs, diemžēl šie priekšlikumi neguva atbalstu. Tas padara zināmu 

rūgtumu, bet nu strādāsim tālāk. Katrā ziņā vēlētājs lai ir informāts un vēlētājs lai drīz izdara 

savu izvēli. 

 

Lēmums Nr.1pielikumā.  

 

Plkst.17:50 izsludina pārtraukumu līdz 18:15  

Plkst.18:16 atsākas sēde 

 

2. Par grozījumiem nolikumā ,,Ķekavas novada izglītības iestāžu darbinieku atlīdzības 

nolikums” (02.2021.g. grozījumi) 

Par jautājumu ziņo Linda Zaķe. 

Jautājumu sadaļa - Juris Žilko, Linda Zaķe. 

 

Sēdes vadītājs lūdz uzsākt balsošanas procedūru. 

Par lēmuma projektu ,,Par grozījumiem nolikumā ,,Ķekavas novada izglītības iestāžu 

darbinieku atlīdzības nolikums”. 

Atklāti balsojot  

ar 13 balsīm ,,Par”- (Andis Adats, Viktorija Baire, Andris Ceļmalnieks, Andis Damlics, 

Agnese Geduševa, Arnolds Keisters, Dzintra Medne, Voldemārs Pozņaks, Indra Priede, 

Anastasija Prokopenko, Valts Variks, Aigars Vītols, Juris Žilko), ,,Pret” – nav, ,,Atturas” – 

nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ:  

Izdarīt nolikumā ,,Ķekavas novada izglītības iestāžu darbinieku atlīdzības nolikums”, 

apstiprināts ar Ķekavas novada domes 2019.gada 16.maija sēdes lēmumu Nr.16, protokols 

Nr.12, grozījumu. 

 

Lēmums Nr.2 pielikumā.  

 

 

3. Par aizņēmuma ņemšanu projekta ,,Infrastruktūras izbūve uzņēmējdarbības 

atbalstam  Baložos, Ķekavas novadā” realizācijai 

Par jautājumu ziņo Kristīne Danovska. 

Jautājumu sadaļa - Valts Variks, Kristīne Danovska, Viktorija Baire, Jānis Zvaigzne, Agnese 

Geduševa, Juris Žilko. 

 

Sēdes vadītājs lūdz uzsākt balsošanas procedūru. 
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Par lēmuma projektu ,,Par aizņēmuma ņemšanu projekta ,,Infrastruktūras izbūve 

uzņēmējdarbības atbalstam  Baložos, Ķekavas novadā” realizācijai”. 

Atklāti balsojot  

ar 13 balsīm ,,Par” - (Andis Adats, Viktorija Baire, Andris Ceļmalnieks, Andis Damlics, Juris 

Jerums, Arnolds Keisters, Dzintra Medne, Voldemārs Pozņaks, Indra Priede, Anastasija 

Prokopenko, Valts Variks, Aigars Vītols, Juris Žilko), ,,Pret” – nav, ,,Atturas” – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ:  

Lūgt Pašvaldību aizņēmumu un galvojumu kontroles un pārraudzības padomei atļauju 

aizņēmuma saņemšanai projekta Nr.3.3.1.0/18/I/010 ,,Infrastruktūras izbūve uzņēmējdarbības 

atbalstam Baložos, Ķekavas novadā” realizācijai no Valsts kases EUR 492 466,01 apmērā 

2021.gadā. 

 

 

Lēmums Nr.3 pielikumā.  

 

 

Saskaņā ar Informācijas atklātības likuma 5.panta otrās daļas 4.punktu, šajā protokolā norādītie 

personas dati ir ierobežotas pieejamības informācija. 

 

Sēdi slēdz plkst. 18:31 

 

Sēdes vadītājs:  (PARAKSTS1) V. Baire 

 

 

Sēdes protokolētāja: (PARAKSTS2) Aija Videniece 

 
1-2 ŠIS  DOKUMENTS  IR  ELEKTRONISKI  PARAKSTĪTS  AR  DROŠU ELEKTRONISKO 

PARAKSTU  UN  SATUR  LAIKA  ZĪMOGU 


